
            We inform you that the Foundation for Supporting the Development of Society "Our Children", the 

commercial designation - The Cinema Company "VVERH", is the holder of the copyright of the full-length 

animated film "The Tale of Peter and Fevronia". 

            Screening certificate No. 114001517 of 06/06/2017. 

            Any public demonstration or distribution of the film is possible on a legal authority, only on the basis 

of concluded agreements with the copyright owner of the Foundation for the Support of the Development 

of the Society "Our Children". 

            At the moment, movie rolling is coming to the end in Russia. 

            Film distributor with the exclusive right to public display the film in cinemas with the right to collect 

payment from the viewer for the screening of the film until 05.10.2017, territories: Russian Federation, the 

Republic of Belarus, Kazakhstan, Armenia, Uzbekistan, Azerbaijan is Karoprokat LLC. 

            The owner of copyrights, the Foundation for the Support of the Development of Society "Our 

Children", is open to offers from content buyers, distributors on the commercial distribution of the full-

length animated film "The Tale of Peter and Fevronia", and also other content whose copyright’s holder is 

also the the Foundation for the Support of the Development of Society "Our Children"! 

            Managers of the Rightholder: 

1) Anastasia Tolkaeva – Russian Federation and the CIS countries. 

Contacts: phone.: +7 916 3664262; Mail: tolkaeva.a@mail.ru; Skype: kinovverh. 

2) Anikin Sergey - Asia, India, USA, Europe. 

Contacts: phone.: +7 963 7230000; Mail: anikin.s.a@gmail.com; Skype: Nibbler_mipt. 

3) Yana Tyagalova - USA, Europe, India. 

Contacts: phone.: +7 999 9887440; Mail: tyagalovayana@yandex.ru; Skype: kinovverh. 

  

            CEO Blagov Vasily Mikhailovich - World. 

            Contacts: phone: +7 926 9336187; Mail: nsod1@ya.ru; Skype: kinovverh 

  

            Information Resources of the Foundation for Supporting the Development of Society "Our Children" 

http://www.kinovverh.ru 

http://www.vverhfest.ru 

http://вверх.рф 
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http://www.vverhfest.ru/
http://вверх.рф/


http://vverhshop.ru 

Social networks 

https://www.youtube.com/channel/UC7OROuEuaWNBpEe-xZIeTJQ 

https://twitter.com/kinovverh 

https://www.facebook.com/kinovverh 

https://ok.ru/group/53491384254676 

https://www.instagram.com/p/BWwtGmkB4Hl/?taken-by=skazopetreifevronii 

https://vk.com/multfilm_petrfevroniya 

https://plus.google.com/114293407568896177394 

  

   

  

Сообщаем Вам, что Фонд поддержки развития общества «Наши дети», коммерческое обозначение 

Кинокомпания «ВВЕРХ», является правообладателем полнометражного анимационного фильма 

«Сказ о Петре и Февронии». 

Прокатное удостоверение №114001517 от 06.06.2017. 

Любая публичная демонстрация или распространение фильма, возможны на законных основаниях, 

только на основании заключенных договоров с правообладателем Фондом поддержки развития 

общества «Наши дети». 

В настоящий момент завершается кинотеатральный прокат фильма в России. 

Прокатчиком (дистрибьютором), с исключительным правом публичного показа фильма в 

общедоступных кинотеатрах, с правом взимания платы со зрителя за просмотр фильма, до 

05.10.2017г., территория: Россия, Республика Беларусь, Казахстан, Армения, Узбекистан, 

Азербайджан - является ООО «Каропрокат». 

Правообладатель фильма, Фонд поддержки развития общества «Наши дети», готов рассмотреть 

предложения от приобретателей контента, дистрибьюторов на коммерческую дистрибуцию 

полнометражного анимационного фильма «Сказ о Петре и Февронии», а также другого контента, 

правообладателем которого также является Фонд поддержки развития общества «Наши дети»! 

Менеджеры Правообладателя: 

Анастасия Толкаева – Россия и Страны СНГ. 

            Контакты: тел.: +7 916 3664262; mail: tolkaeva.a@mail.ru; skype: kinovverh. 
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https://plus.google.com/114293407568896177394


Аникин Сергей - Азия, Индия, США, Европа. 

            Контакты: тел.: +7 963 7230000; mail: anikin.s.a@gmail.com; skype: Nibbler_mipt. 

Яна Тягалова – США, Европа, Индия. 

            Контакты: тел.: +7 999 9887440; mail: tyagalovayana@yandex.ru; skype: kinovverh. 

            

Директор Благов Василий Михайлович – Мир. 

Контакты: тел.: +7 926 9336187; mail: nsod1@ya.ru; skype: kinovverh 

  

Информационные ресурсы Фонда поддержки развития общества «Наши дети» 
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Социальные сети 
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